

關於華僑永亨循環貸款卡之年費修訂通知

由2017年11月14日起，循環貸款卡收取之年費將增設最高限額為每年收取HK\$1,000。詳情如下：

收費項目	
年費	每年收取信貸額的1%（最高為HK\$1,000及以近十元整數計算），最低收費為HK\$100（由開戶計首年豁免）

若 貴客戶拒絕接受上述之修訂，請於2017年11月14日前以書面通知本行終止 貴客戶之華僑永亨循環貸款賬戶及將 貴客戶之華僑永亨循環貸款卡剪成兩半並交回本行。否則 貴客戶將被視作同意上述有關循環貸款卡年費之修訂。

如有任何查詢，歡迎致電我們的客戶服務熱線2834 1818。

華僑永亨循環貸款中心

2017年9月

倘本函之中英文本有任何歧異之處，概以英文本為準。

Notice of Amendment to the Annual Membership Fee of OCBC Wing Hang Revolving Credit Card

Effective from 14 November 2017, maximum charge of HK\$1,000 per annual for the annual membership fee of OCBC Wing Hang Revolving Credit Card will be added. The detail is listed below:

Fees	
Annual Membership Fee	1% p.a. on credit limit (up to a maximum of HK\$1,000 and roundup to the nearest HK\$10), minimum HK\$100 (First year waiver since account open)

If you do not agree to the above amendment, you must close your OCBC Wing Hang Revolving Credit Account by written notice to us and cut your OCBC Wing Hang Revolving Credit Card into halves and return the same to us before 14 November 2017. Otherwise, you will be deemed to have consented to the above amendment to the annual membership fee of OCBC Wing Hang Revolving Credit Card.

Should you have any queries, please do not hesitate to call our Customer Service Hotline at 2834 1818.

OCBC Wing Hang Revolving Credit Centre

September 2017

If there is any discrepancy between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.